
Van: wil relk  

Verzonden: dinsdag 1 augustus 2017 16:03 

Aan: Statengriffie 

Onderwerp: Zaanstad 6 miljoen 

Geachte dames en heren van college van GS en leden Provinciale Staten, 

Donderdag 20 juli 2017 heeft de gemeenteraad van Zaanstad besloten dat de hockeyvereniging de 
kraaien met 6oo leden mag verhuizen naar locatie Fortuinweg in Zaandijk. Kosten; 6 miljoen Euro 
gemeenschapsgeld. 
Enkele jaren geleden moesten de buurthuizen zelfstandig worden. De 19 buurthuizen worden gerund 
door 700 vrijwilligers en er zijn 7000 bezoekers per week. Ze krijgen gezamenlijk 400.000 Euro per 
jaar. Uit onderzoek blijkt dat dit een veel te grote verantwoordelijkheid is voor de vrijwilligers. Ze 
kunnen nauwelijks hun hoofd boven water houden. Er is veel meer geld nodig om de buurthuizen 
open te houden. 
In Zaanstad zijn veel bibliotheken gesloten. Hier kwamen veel ouderen. Door een tekort aan 
bibliotheken moeten de mensen die ver weg wonen en geen auto hebben met het openbaar vervoer. 
Inde bibliotheken kon je ook kranten lezen en een praatje maken. 
Ook veel andere verenigingen zijn gekort, zoals sportverenigingen. De contributies worden verhoogd 
zodat veel mensen ook daar niet meer terecht kunnen. De thuiszorg is gekort. Dat houdt in dat veel 
mensen te weinig hulp krijgen. Zaanstad wil een sociaal beleid voeren maar dit beleid lijkt meer op a-
sociaal beleid. 
Dit is Zaanstad onwaardig. 
 
In NHD van 24 juli staat: Een half miljard in het krijt. Elke inwoner van Zaanstad draagt een schuld van 
3300 Euro met zich mee. Daar is al 5 jaar niets aan veranderd. 
De schuld van de gemeente bedraagt 514 miljoen Euro. Dat geeft niet zegt wethouder Dick Emmer, 
want wij zijn een ambitieuze stad. Dat gaat dus ten koste van gemeenschapsgeld. De provincie die 
toezicht zegt te houden op deze schuldenlast vindt het blijkbaar geen probleem want er worden 
geen tegenmaatregelen genomen. Als de inwoners schulden hebben is dat wel een probleem. Het 
verschil is waarschijnlijk dat de schuld van de gemeente gedragen wordt door de inwoners van 
Zaanstad. Andermans geld kan je makkelijker uitgeven. 
 
Een ander probleem is dat Zaanstad niet luistert naar de inwoners. Het hockeyveld moet komen 
midden in een wijk en in een natuurgebied. Veel bewoners hebben geprotesteerd maar werden niet 
gehoord. Een heel klein groepje wat ten onrechte bestempeld werd als 94% van de bewoners werd 
wel gehoord en die hebben ook meegewerkt aan een ontwerp van de hockeyvelden. Resumerend 
komen wij tot de conclusie dat het verstandig zou zijn om per direct te stoppen met het 
voorbereiden van de aanleg van de hockeyvelden en dat het nuttiger is om meer aandacht te 
besteden aan de geldproblemen van buurthuizen, thuiszorg, sportverenigingen enz. die de laatste 
jaren hebben moeten inleveren. Daar maken vele duizenden inwoners gebruik van. Er zijn dan 
hopelijk geen bezwaarschriften meer nodig, want daar worden we allemaal niet blij van. 
 

Met vriendelijke groeten 

Dhr. J.J.Degeling 

Mevr. W.Relk 


